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Abstract (en)
[origin: WO9117629A1] In the process described, original images are divided for image-data transmission purposes into zones and, for each
zone, transformation data prepared and/or motion vectors determined in accordance with a modification criterion. For transmission, transformation-
coded data and/or motion vectors are determined, for every other original image, only for a few image zones in which significant modifications
occur. In order to reconstruct the images at the reception end, interpolated images are created into which is inserted each image zone for which
transformation-coded data and/or motion vectors were determined. The process described is particularly suitable for the transmission of camera
images produced without a tripod, interference due to blocking signals or jerky movements being eliminated.

Abstract (fr)
Pour le traitement de données relatives à des images devant être transmises, les images originales sont décomposées en zones de trames, et
des données codées de transformation sont traitées et/ou calculées en vecteurs de déplacement, en mode trames, en fonction d'un critère de
modification. Pour la transmission, les données codées de transformation et/ou les vecteurs de déplacement correspondant à une image originale
sur deux sont établis uniquement pour quelques trames, pour lesquelles les modifications sont importantes. Pour la reconstitution, côté réception,
des images interpolées sont formées, images dans lesquelles on insère les trames pour lesquelles les données codées de transformation et/ou les
vecteurs de déplacement ont été établis. Le procédé selon l'invention convient notamment pour la transmission d'images prises avec des caméras
utilisées sans pied. Il ne se produit ni structure de blocs gênantes, ni mouvements saccadés.
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